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        Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 17 oktober 2023
    Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen CDA jeugdhulp
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Op 20 september 2023 heeft de fractie van CDA schriftelijke vragen gesteld 
over de informatievoorziening aan de gemeenteraad over de 
ontwikkelingen in de jeugdhulp.

De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd:

1. Op welke wijze gaat het college voor wat betreft Jeugdhulp vorm en 
inhoud geven aan de actieve informatieplicht richting de 
gemeenteraad? 

Antwoord:
De ontwikkelingen rondom jeugdhulp volgden zich het afgelopen jaar in 
hoog tempo op. Inmiddels is de Hervormingsagenda Jeugd definitief 
vastgesteld. Hetzelfde geldt voor het toekomstscenario kind- en 
gezinsbescherming. Zoals afgesproken, is er een brief van het college 
opgesteld om uw gemeenteraad te informeren. Daarnaast wordt er 
begin 2024 een informatieavond voor uw raad georganiseerd.

2. Bij de beantwoording van de technische vragen, behorend bij de 
Kaderbrief 2024, wordt gesteld dat we als raad zijn bijgepraat op 30 
mei jl over de uitvoering van de motie 18 februari 2021 inzake 
Jeugdhulp. Echter is uiterst summier iets gezegd tijdens deze avond 
over Jeugdhulp. We wachten nog steeds als raad op de gevraagde 
informatie van een zeer belangrijk en complex dossier. 

a. Op welke termijn wordt de raad inhoudelijk bijgepraat 
(openbaar) over de stand van zaken betreffende deze motie? 
Wanneer u dit niet voornemens bent, wilt u dan per punt de 
voortgang van de betreffende motie in de beantwoording van 
deze vraag opnemen? 

Antwoord:
De brief ontvangt de raad, samen met de beantwoording op de 
schriftelijke vragen.

3. In de beantwoording van de technische vragen behorend bij de 
Kadernota 2023 inzake de Hervormingsagenda Jeugd wordt gesteld dat 
de materie te complex is om dit nader toe te lichten in de 
beantwoording van een technische vraag. Tijdens de avond op 30 mei jl 
zou de raad ook bijgepraat worden over de Hervormingsagenda Jeugd, 
zoals door wethouder Westerdorp vooraf gemeld. Echter is de raad 
hierover tijdens deze avond niet inhoudelijk bijgepraat en heeft de 
wethouder tijdens de avond aangegeven aan de woordvoerder van het 
CDA dat er op zeer korte termijn een collegebrief komt waarin de raad 
nader wordt geïnformeerd over de Hervormingsagenda Jeugd. 

a. Op welke termijn komt de wethouder deze toezegging na cq 
kunnen we de betreffende brief verwachten? 
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Antwoord:
De brief ontvangt uw raad, samen met de beantwoording op de 
schriftelijke vragen.

b. Kan in deze betreffende collegebrief eveneens nader ingegaan 
worden op de relatie tussen de Hervormingsagenda Jeugd, de 
Drentse Jeugdhulpregio en de motie 12-puntenplan Jeugdzorg 
en de financiële ontwikkelingen hieromtrent (waaronder ook de 
effecten van de inmiddels verschenen septembercirculaire)? 

Antwoord:
De 12-punten motie is in 2021 uitgewerkt. In februari en juni 
van 2021 is uw raad, met een brief en een 
voortgangsrapportage, geïnformeerd. De 12 punten zijn ook 
meegenomen in het herontwerp van het sociaal domein. De brief 
die het college aan uw raad doet toekomen, gaat over de 
inhoudelijke ontwikkelingen m.b.t. de Hervormingsagenda Jeugd 
en het toekomstscenario kind- en gezinsbescherming. De motie 
is daar niet expliciet in meegenomen, maar kent zeker overlap 
met de Hervormingsagenda Jeugd. 
Doordat de Hervormingsagenda Jeugd vertraging heeft 
opgelopen en pas dit voorjaar is vastgesteld, worden de 
besparingen voor 2023 niet gerealiseerd. Dit is ook de 
verwachting voor 2024 en 2025. Echter, worden we voor deze 
jaren daarvoor gecompenseerd. 
De septembercirculaire is nog niet nader uitgewerkt, waardoor 
we nog niet de financiële effecten voor de gemeente Hoogeveen 
kunnen toelichten. 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


